
 

Agenda voor de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  Zondag 13 september 2020 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
 

 
 1.    Opening en welkom 
 
 2.    Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken  
        Voorstel samenwerking district Gooi & Ommeland mbt viertallencompetitie (Ernst Hopstaken, 
        DKL G&O). 
 
 3.    Verslag vorige vergadering 
         - Verslag ALV      Bijl. 1  
         - Besluiten en Actiepunten Bijl.  2 
 
 4.   Jaarverslag secretaris 2018-2019 Bijl. 3 
 
 5.   Verslag Onderwijsadviseur Bijl. 4 
 
 6.   Verslag wedstrijdzaken 2018-2019 Bijl. 5 
 
 7.   Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2018-2019 Bijl. 6, 7 en 8 
 
 8.   Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid én nieuw reserve lid van de commissie.  
 
 9.   Bestuurssamenstelling 
       Barbara van Dijk en Marja Cottaar zijn aftredend en niet herkiesbaar. 
       Conny ten Cate is aftredend en herkiesbaar. 
       Voorgesteld door het bestuur worden: 
       Karla Peijs – voorzitter 
       Maaike van Ommen – penningmeester 
       Marieke Lejeune – bestuurslid wedstrijdzaken 
       Motivatiebrieven van de voorgestelde bestuursleden kunt u opvragen bij de secretaris.  
       
10. Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens 
        - Districtscompetities 
        - Opleidingen 
        - Organisatie districtscompetities 
        - Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek bijl. 11 
        - Voorstel samenwerking Gooi & Ommeland viertallencompetitie –  Ernst Hopstaken bijl. 12 
        - Beleidsvoornemens 
      
11.  Begroting 2020/2021 Bijl. 9 en 10 
 
12.  BridgeBond ALV en congres 
 
13.  Datum volgende ALV 
 
14.  Rondvraag en wvttk 



 
15.  Sluiting 
 
 
29 augustus 2020 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 

 
Bijlagen 1-12 
 
 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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----   C O N C E P T ---- 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 
van de Vereniging District Utrecht van de NBB 

Datum:  14 september 2019 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
Aanwezig: Willem van Rijnsoever en Bert Schneider (Woensdagbridge Vleuten), Gerard Loeber (RBC 
Open Kaart), Kees Vink (Driebergse BV en ABCD), Rik Verbeek (DS’16), Jos Groot (BC Het Witte Huis), 
Marga Beentjes en Pim Steenbergh (VOG de Linge), Wim de Jong (BC Sans Atout), Jaap Hazewinkel 
(BC Star), Johan le Fèvre (BC ’80), Nico Verhaar (BC Concordia ’86), Harry Janssen (BC Victoria), Adry 
Janmaat en Hans Hendriks (BC Vianen), Hans van Putten en Adri van de Braak (Veenendaalse BV), 
Florry Kuyper en Mies de Haan (B3R Harmelen), Kitty Cozijn-Keder (BC Door Durf Sterk), Han Knols en 
Marian Overgaag (B3R),Barbara van Dijk, Kees Bakker, Marja Cottaar, Martin Slagmolen en Conny ten 
Cate (bestuur), Ciska Zuur en Jan Peter Pals (DKL) 
Afwezig m.k.: BC Maarssenbroek, BC Korne Bridge, BC 16-4-96, BC Larsheim, BC IJsselstein, 
BC Lingewaal, BC Maartensdijk, BC Gansfort, BC Oog in Al. 

 
 1.    Opening en welkom 
         Barbara van Dijk (voorzitter) opent de vergadering en heet alle aanwezigen hartelijk welkom. 
 
 2.    Mededelingen, ingekomen en uitgegane stukken  
        Punt 12 is vervallen, onderwerp HHR zal worden behandeld bij punt 10. 
        Voorstel verkleining viertallengroepen – Tim Verbeek voorzitter DS’16 17 augustus 2019. 
        Dit voorstel zal worden behandeld bij punt 10. 
        Brief Gerard Loeber (BC Open Kaart) zal worden behandeld ná punt 14. 
         
3.    Verslag vorige vergadering 
       - Verslag ALV  9 september 2018 
         N.a.v.: Gerard Loeber vraagt naar de reden van de wijziging van de zittingstermijn van 1 jaar van 
         de voorzitter.  Dit wordt behandeld bij punt 9.          
       - Besluiten en Actiepunten 9 september 2019 
       Verslag, besluiten en actiepunten worden goedgekeurd. 
 
 4.   Jaarverslag secretaris 2018-2019 
        Geen opmerkingen. 
 
 5.   Verslag Onderwijsadviseur 
       Geen opmerkingen. 
       Martin Slagmolen meldt dat voor komend seizoen er inmiddels 184 aanmeldingen zijn; dit hoge 
       aantal komt mede doordat in samenwerking met district Gooi&Ommeland nu ook in Amersfoort  
       modules zijn opgezet. 
        
 6.   Verslag wedstrijdzaken 2018-2019 
       Geen opmerkingen. 
 
 7.   Financieel: jaarrekening, balans en toelichting 2018-2019 
       Geen opmerkingen. 
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 8.   Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid én nieuw reserve lid van de commissie.  
       Adry Janmaat leest de verklaring van de kascommissie voor. De kascommissie adviseert de ALV 
       de penningmeester en het bestuur décharge te verlenen over het boekjaar 2018-2019. 
       De vergadering verleent décharge.  
       Nieuw lid van de kascommissie wordt Pim Steenbergh en reservelid wordt Nico Verhaar. 
 
9.    Bestuurssamenstelling 
       Het bestuur stelt voor de zittingstermijn van de voorzitter Barbara van Dijk met 1 jaar te 
       verlengen. Kees Bakker, beoogd voorzitter, licht deze wending toe. 
       Vanwege een onverwachte baanwissel heeft Kees Bakker aanmerkelijk minder tijd om naast 
       werk en topbridge voldoende tijd en aandacht vrij te maken voor het voorzitterschap. 
       Najaar 2020 gaat Kees definitief met pensioen en zal zich dan zeker voldoende kunnen 
       inzetten. 

Besluit : De vergadering stemt in met de verlenging van de zittingstermijn van Barbara van Dijk 
               met 1 jaar. 

       Marja Cottaar meldt dat zij volgend jaar definitief aftreedt. 
       Inmiddels heeft Maaike van Ommen zich aangemeld voor de functie penningmeester. 
       Maaike zal het komend seizoen af en toe “meedraaien” om volgend jaar voor deze  
       bestuursfunctie te kunnen worden voorgedragen. 
       Gerard Loeber vindt het merkwaardig dat de leden niet op de hoogte zijn gebracht van het 
       vertrek van Ciska Zuur uit het bestuur. Wat was hiervan de reden?  
       Barbara meldt dat later in de vergadering hierop wordt ingegaan. 
       
10.  Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
        - ALV frequentie 
          Het bestuur stelt middels een notitie de frequentie en tijdstip van de ALV aan de orde. 
          Barbara ligt nog toe en stelt aan de vergadering de volgende vragen: 
          Gaat uw voorkeur uit naar vergaderen op zaterdag of zondag? 
          Algemeen: De voorkeur gaat uit naar zaterdag. 
          Wordt een evaluatie aan het einde van het seizoen op prijs gesteld? 
          Wilt u slechts 1 vergadering per jaar, wat heeft dan uw voorkeur?  
          Willem van Rijnsoever: Eind mei zijn wellicht al veel mensen met vakantie. 
          Anderen: Bij veel clubs zijn de competities dan nog niet afgelopen. 
          Jaap Hazewinkel: Er is toch altijd nog wel iemand om de vergadering bij te wonen. 
          Barbara: Is er behoefte aan een aparte bespreking over de agenda van de ALV van de  
          BridgeBond?  
          De clubs zijn de spreekbuizen, het district kan slechts gemachtigd worden te spreken. 
          Adry Janmaat:  2x vergadering is wel veel. Eind mei is een goed moment om als collectief input  
          aan te dragen voor de ALV van de BridgeBond. 
          Marja Cottaar: Voor het afsluiten van het boekjaar is 2 weken in mei krap, maar voldoende. 
          Algemeen: De voorkeur gaat uit naar 1x vergaderen, tweede helft mei. 
          Besluit: Besloten wordt dat de Algemene Ledenvergadering van het district Utrecht in het 
                         vervolg zal plaatsvinden op zaterdag in de tweede helft van de maand mei. 
                         Aansluitend wordt als eind-drive de “Bestuurdersdrive” georganiseerd. 
                         Wat betreft de boekhouding zal het boekjaar worden 1mei-30april. 
 
        - Organisatie districtscompetitieleiding 
           Het bestuur is voornemens de organisatie van de districtscompetitieleiding aan te pakken en  
           heeft hiervoor een notitie opgesteld. In hoofdlijnen komt het erop neer dat er meerdere 
           DKL’s zullen worden benoemd, die ieder maximaal 2 competities, cursussen of kaderdagen 
           zullen verzorgen. Een bestuurslid wedstrijdtechnische zaken zal verantwoordelijk zijn voor 
           de coördinatie tussen de DKL’s onderling en het bestuur. 
           Gerard Loeber: Vindt dat de DKL in het bestuur moet zitten en zegt dat 2 jaar geleden tijdens 
           de ALV is gezegd dat de DKL bestuurslid moet zijn.  
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           Barbara legt uit dat de tekst van het besluit m.b.t. bestuurssamenstelling destijds geen 
           betrekking had op de DKL in het bijzonder. 
           Ciska Zuur ligt toe dat er nu al op de gewenste wijze wordt gewerkt met Jan Peter Pals en  
           Ferdinand Verwijs en dat er nog maar 1 DKL nodig zou zijn. 
           Gerard Loeber: Kan zich niet voorstellen dat de beoogde werkwijze mogelijk is. 
           Adry Janmaat: Vindt dat wedstrijdzaken een wezenlijk onderdeel van het district is en dat het 
           wenselijk is dat de DKL in het bestuur zit. 
           Barbara: Bij een goede organisatie is het niet per se noodzakelijk dat de DKL in het bestuur zit. 
           Het bestuur heeft Rien Verbeek bereid gevonden om voor het einde van het jaar een rapport 
           op te stellen met daarin de “planning en profielen” van de nieuwe opzet. 
 
        - Statuten – HHR 
          Tot op heden heeft het district Utrecht geen eigen Huishoudelijk Reglement vastgesteld, maar 
          wordt gebruik gemaakt van de “blauwdruk” van de BridgeBond. 
          Het voornemen is om wel een HHR voor het district vast te stellen en daarin o.a. aanvullend 
          op de statuten op te nemen de zittingsduur van bestuursleden.          
          Ook zal wellicht het wijzigen van het boekjaar (zie punt 10 ALV-frequentie) opgenomen dienen 
          te worden. 
          Wijziging van de statuten heeft niet de voorkeur, daar dit een zeer kostbare aangelegenheid is. 
          Adry Janmaat: Afwijken van de statuten mag niet. Wel aanvullingen. 
          Actie: Barbara mogelijkheden nagaan en desnoods de statuten aanpassen.           
 
        - Voorstel verkleining viertallengroepen  
          Tim Verbeek voorzitter DS’16 
          Han Knols: Maakt zich zorgen, vraagt zich af waar de oorzaak ligt van het afkalven van het 
          aantal deelnemende teams en vermoedt dat de vergrijzing de grote oorzaak is. Derhalve  
          wellicht de viertallencompetitie centraal  organiseren en dan overdag. 
          Rik Verbeek: Dan zou DS’16 wegvallen, want daar werkt/studeert iedereen. 
          Johan le Fèvre is het eens met Han Knols. 
          Kees Vink: Wellicht instellen dat er geen drempels zijn om te spelen voor een andere  
          vereniging. 
          Jan Peter Pals zegt dat de viertallen structuur zodanig is dat de teams toebehoren aan de clubs 
          en dat spelen voor een andere vereniging zeer lastig te regelen is. 
          Hij denkt dat deze structuur ten grondslag ligt aan het succes van het district en dat een 
          competitie met 6 teams bij eventuele uitval te weinig competitie oplevert. 
          Ciska Zuur zegt dat in Gooi & Ommeland men juist weer teruggegaan is naar een hele comp. 
          Han Knols: Het is wellicht verstandiger om de clubs die nu niet meedoen te benaderen en te 
          vragen waaróm zij niet extern viertallen en wat hun voorkeur zou zijn. 
          Jan Peter Pals: Het gebeurt zeer zelden dat een club weer mee gaat doen in de competitie. 
          Adry Janmaat: In het district Leiden is men juist weer enthousiast over centraal spelen. 
          Hans Knols: Viertallen wordt niet aangeleerd op de clubs, maar wel de butlertelling. 
          Jos Groot: In veel clubs wordt niet geviertald. 
          Ciska Zuur: Bij Vriendenkring is het verplicht viertallen. 
          Jos Groot: Wij organiseren in de winter op 4 middagen een open viertallenkampioenschap. 
          Algemeen: Er zou meer geviertald moeten worden op de clubs. 
          Voorstel: Enquête naar alle viertallenleiders betreft evt. halve competitie, 1x spelen met b.v. 
          10 teams. 

Conclusie: Er moet een onderzoek komen naar de wensen en mogelijkheden van de clubs. 
Actie: Het bestuur gaat hierover in overleg met Jan Peter. 
 

      -  Viertallencompetitie 
          De viertallencompetitie 2019-2020 telt 72 teams en gaat komende week van start. 
          Barbara dankt Jan Peter voor het regelen van de ingrijpende wijzigingen op het laatst. 
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      -  Parencompetities 
          Desgevraagd meldt Ciska dat de inschrijvingen voor de parencompetities verlopen zoals 
          verwacht.  Wat betreft de verhuizing van de damesparen naar Vianen is er een aantal positieve,  
          maar ook een aantal negatieve reacties geweest. 
 
       - Jeugdbridge 
          Marja meldt dat de commissie Jeugdbridge bestaande uit afgevaardigden van BC Dombo,  
          BC Oog in Al, DS’16 en het districtsbestuur is versterkt met Simon de Wijs. 
          De actie “geef een bridgecursus cadeau” in het voorjaar 2019 heeft helaas  maar  
          8 aanmeldingen opgeleverd, waarvan tot nu toe slechts 1 persoon is overgebleven.  
          Het benaderen van middelbare scholen en sportverenigingen heeft tot nu toe ook nog niet 
          tot resultaat geleid. 
          Mochten er leden zijn die bridgende docenten kennen of andere ideeën hebben, tips  
          zijn zeer welkom.           

 
11.  Begroting 2019-2020 
        Pim Steenbergh vraagt waarom er €300 is begroot voor BVC/CLB.  
        Marja legt uit dat dit om extra service naar de cursisten gaat. 
        Bert Schneider vraagt of er slechts €500 is begroot voor Jeugdbridge.  
        Marja legt uit dat er nog een reservering voor jeugdbridge is. 
         
13.  Bondscongres 9 november 2019 – Brabanthallen, ’s Hertogenbosch 
        Op verzoek van Barbara vertelt  Willem van Rijnsoever waarom hij altijd bij het Bridgecongres 
        aanwezig is. Willem vindt het leuk om mensen van andere clubs te ontmoeten en ervaringen te 
        delen. Ook ziet hij het min of meer als zijn plicht als bestuurslid om op de hoogte te blijven van 
        de laatste ontwikkelingen. De ALV van de BridgeBond is niet het belangrijkste onderdeel. Over  
        het gehele randgebeuren en met name de diverse workshops is hij zeer positief. 
        Ook vindt Willem de ALV van het district steeds interessanter worden.  
 
14.  Datum volgende ALV 
        Een zaterdag, tweede helft mei 2020. (n.b. Dit wordt zaterdag 6 juni 2020 – secr.) 
        Zie ook punt 10, ALV-frequentie. 
 
Barbara van Dijk schorst de vergadering en Jan Peter Pals wordt verzocht met Ciska Zuur 
buiten de zaal plaatst te nemen. 
Barbara licht het vertrekt van Ciska Zuur uit het districtsbestuur toe. 
Vervolgens leest Barbara de ingekomen brief van Gerard Loeber voor. Hierin verzoeken de clubs 
BC Bilthoven, BC Concordia ’86 en RBC Open Kaart Ciska Zuur voor te dragen als erelid van het 
district. Barbara deelt mede dat ook het districtsbestuur voornemens is Ciska voor te dragen.  
De vergadering is akkoord met de benoeming van Ciska Zuur als erelid van het district Utrecht. 
Vervolgens krijgt Ciska Zuur de bijbehorende oorkonde van Barbara overhandigd. 
 
15.  Rondvraag en wvttk 
        Conny: Het bestuur stelt voor dat dit jaar voor het laatst het viertallenboekje is gedrukt. 
        Mede doordat alle gegevens steeds later beschikbaar komen, wordt het steeds moeilijker 
        een up-to-date papieren boekje te verzorgen. 
        Reeds nu kan een ieder het boekje zelf afdrukken in diverse vormen, of simpelweg alle 
        gegevens downloaden. Op de website staat altijd de meest recente informatie en ook  
        wanneer/welke informatie is aangepast. 
        Algemeen: vindt men het laten drukken van een papieren versie niet meer van deze tijd. 
        Han Knols lijkt het zinvol de viertallenleiders te informeren als er wijzigingen zijn. 
        Conny zal hiervoor zorgen. 
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16.  Sluiting 
        Barbara dankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng. 
 
17 september 2019 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 
 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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---- C ON C E P T ---- 

             Besluiten en Actiepunten van  

          Algemene Ledenvergadering van de  
        Vereniging District Utrecht van de NBB 

 

 

Datum:  14 september 2019 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2B, Vianen 
 
 
  
 
 
9.    Bestuurssamenstelling 
        Besluit : De vergadering stemt in met de verlenging van de zittingstermijn van Barbara van Dijk 
                        met 1 jaar. 
        
10.  Beleidsvoornemens en districtsactiviteiten 
        - ALV frequentie 
          Besluit: Besloten wordt dat de Algemene Ledenvergadering van het district Utrecht in het 
                         vervolg zal plaatsvinden op zaterdag in de tweede helft van de maand mei. 
                         Aansluitend wordt als eind-drive de “Bestuurdersdrive” georganiseerd. 
                         Wat betreft de boekhouding zal het boekjaar worden 1mei-30april. 
 
        - Statuten – HHR 
          Actie: Barbara mogelijkheden nagaan m.b.t.  afwijken van de statuten en desnoods de statuten 
          aanpassen.           
 
        - Voorstel verkleining viertallengroepen  
          Conclusie: Er moet een onderzoek komen naar de wensen en mogelijkheden van de clubs. 
          Actie: Het bestuur gaat hierover in overleg met Jan Peter. 
 
Besluit: 
De vergadering is akkoord met de benoeming van Ciska Zuur als erelid van het district Utrecht. 
 
 
 
 
 
 
 
16 september 2019 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 
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Jaarverslag van de Secretaris 2019-2020 

 

Samenstelling bestuur 

 

Het bestuur bestond in het verslagjaar uit: 

Naam Functie Benoemd Aftredend Herkiesbaar 

Barbara van Dijk Voorzitter 2018 2020 Nee 

Kees Bakker Vice-voorzitter/Clubadviseur 2018 2021  

Conny ten Cate Secretaris 2017 2020 Ja 

Marja Cottaar Penningmeester 2017 2020 Nee 

Martin Slagmolen Onderwijsadviseur 2012 2021  

 

Ereleden 

Barbara van Dijk - Hage (sinds november 2003) 

Ciska Zuur (sinds september 2019) 

 

Onderscheidingen 

Een Kei is uitgereikt aan: 

Mariëtte Vogelaar (B.C. Dombridge) 

Piet Segers (B.C. Leerdam) 

Joke Ederveen (B.C. Door Durf Sterk) 

Jan Hofman (B.C. Culemborg) 

Janny van Kersen (B.C. Victoria) 

Peter Noordraven (B.C. Wilhelminapark) 

 

A.L.V., Bestuurdersdrive/Dank-je-wel-drive en Nieuwjaarsdrive/Vrijwilligersdrive   

In het onderkomen van B.C. Vianen werd in september de A.L.V. gehouden. Tijdens de A.L.V. werd 

afscheid genomen van Ciska Zuur, die ruim 12 jaar lid van het bestuur is geweest. Ciska Zuur is 

benoemd tot erelid van het district Utrecht. 

Barbara van Dijk werd nogmaals aangesteld als voorzitter voor een periode van 1 jaar, daar de 

beoogd voorzitter Kees Bakker wegens onverwachte drukke werkzaamheden hier nog geen tijd voor 

heeft. 

Aansluitend aan de A.L.V. werd de Bestuurdersdrive gespeeld en daar werd gestreden om de Eduard 

den Haringbeker.  Deze werd gewonnen door Conny en Jan ten Cate. 

De Nieuwjaarsdrive voor de vrijwilligers werd gespeeld 12 januari 2020 en gewonnen door Ton Mook 

en Marc Kuijpers (BC Star). 

Tijdens beide gelegenheden werd iedereen gastvrij ontvangen door de vrijwilligers van B.C. Vianen, 

t.w. Henri Oostendorp, Bart Warmerdam, Ank Koot, Anneke en Rien van Damme. Met name de 

culinaire verzorging was weer van grote klasse. 

 

Clubadviseur 

De clubadviseur heeft getracht te bemiddelen in een conflict bij BC Breukelen. 

Het bleek niet mogelijk dit conflict op te lossen, dus heeft een aantal leden van BC Breukelen een 

nieuwe club BC Aces of Brooklyn opgericht. 
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Onderwijsadviseur 
Zie bijlage 4 
Wedstrijdsecretariaat 
Zie bijlage 5 
Penningmeester 
Zie bijlagen 6,7 en 8 
 

Kerngetallen 2015-2019 

 2016-2017 2017-2018 2018-2019 2019-2020 

Leden 

• Ereleden 

• Verenigingen 

• Verenigingsleden 

 
1 
72 
7452 

 
1 
70 
7397 

 
1 
70 
7288 

 
2 
67  
7249 

Onderscheidingen 

• Kei 

• Stuur 

 
4 
0 

 
6 
1 

 
3 
0 

 
6 
0 

Viertallencompetities 

• Teams viertallencompetitie 

• Teams districtsbeker 

 
100 
22 

 
92* 
23 

 
86* 
22 

 
74* 
21 

Parencompetities 

• Open paren 

• Gemengde paren 

• Senioren paren 

• Dames paren 

 
41  
36 
94 
38 

 
40* 
34* 
88* 
47* 

 
38* 
33* 
95* 
43* 

 
36* 
40* 
103* 
33* 

Technische opleidingen 

• BVC (CLA)* 

• CLB 

• NBBR-I 

• NBBR-II 

 
21 
18 
14 
12 

 
21 
- 
15 
10 

 
14 
23 
18 
84** 

 
11 
- 
8    
0 

Spelpeilontwikkeling 

• Speelniveaus 

• Speellocaties 

• Modules 

• Deelnemers 

 
4 
4 
9 
103 

 
4 
4 
9 
129 

 
4 
4 
8 
143 

         G&O** 
4        -  3 
4        -  2 
9        -  3 
120   - 83 

Kaderdagen 

• Arbiters 

• Docenten 

 
47 
- 

 
42 
21 

 
55 
23 

 

 

De kerngetallen verenigingen en verenigingsleden zijn ontleend aan de statistieken van de 

BridgeBond en hebben betrekking op de stand van zaken per 1 januari. Voor het seizoen 2019/2020 

zijn dat dus de cijfers per 1.1.2019. Gestopte verenigingen zijn BC Oudegein, BC de Thuisbridger en 

NRBV de Heuvelrug.  

*Getallen ontleend aan de uitslagenservice seizoen 2019/2020. 

**G&O – staat voor district Gooi- en Ommeland. Hier worden inmiddels ook cursussen verzorgd in  

                 samenwerking met district Utrecht. 

 

Conny ten Cate 

Secretaris/webmaster 

mei 2020 
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Jaarverslag Onderwijsadviseur 2019-2020 

 
 
 
De onderwijsadviseur heeft als opdracht om de mogelijkheden voor het leren van bridge en de door-

stroming naar de clubs binnen het district in kaart te brengen en de relatie tussen NBB-clubs en brid-

geonderwijs te versterken. Hij zorgt ervoor dat clubs en docenten elkaar weten te vinden.  

 

Publicatie beginnerscursussen Deel 1 

In augustus is het aanbod van in september/oktober 2019 of januari 2020 startende beginnerscursus-

sen op de website van het district gepubliceerd, gevolgd in door december een update van de cursus-

sen die in januari/februari zijn gestart.  

 

Kadermiddag bridgedocenten 

In samenwerking met de VBD (Vereniging van Bridgedocenten) werd op 11 november in De Meern een 

kadermiddag georganiseerd met presentaties van de praktijk van de ‘glijbaan’ , het bevorderen van de 

overgang van cursusbridge naar clubbridge. 

 

Organisatie SPO-programma (spelpeilontwikkeling)  

De diversiteit van speelniveaus maakt het voor kleine en middelgrote clubs moeilijk om op het gebied 

van spelpeilontwikkeling “voor elk wat wils” te bieden. Als vorm van verenigingsondersteuning wil het 

district daarbij helpen door regionaal in het district lesmodules te organiseren voor verschillende speel-

niveaus. District Gooi e.o. deed dit jaar mee. Het aanbod van vier speelniveaus en zes leslocaties le-

verde 203 inschrijvingen op, verdeeld over 12 lesmodules van elk drie lessen. 

 

 De Meern Culemborg Vianen Bilthoven Bussum Amersfoort totaal 

Sterke handen 
 

  20 11 30 18 40 20 50 11   60 

Tegenspelen 
 

11 19 21 9 31 - 41 13 51 21   62 

Fouten goede 
bridgers 

    32 21 42 24   52 22 67 

Competitief 
bieden 

      43 14     14 

Totaal 2019 
 

 19  20  39  71  32  22 203 

 

Glijbaan naar de club 

Om de doorstroming van de bridgecursus naar de club te bevorderen is in kaart gebracht hoe docenten 

cursisten al tijdens de cursus kunnen voorbereiden op clubbridge en hoe clubs de cursisten op de club 

goed kunnen opvangen. Met docenten werd op diverse docentendagen een workshops gehouden over 

clubgericht bridgeles geven. Met een aantal clubbestuurders werd een workshop gehouden over welke 

voorbereiding zij belangrijk vinden en hoe cursisten goed kunnen worden opgevangen. Het resultaat 

werd gepresenteerd op de docentendagen van de NBB, de ALV van de districten Utrecht en Eindhoven 

en op het Bridgecongres in november 2019. 

. 

        Zeist, 23 maart 2020 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Jaarverslag Wedstrijdsecretaris 2019-2020 
DKL-paren en kaderopleidingen en de DKL-viertallen  
 

 

VIERTALLENCOMPETITIE 
 

De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden 
uitgevoerd door de DKL-viertallen, Jan Peter Pals.  
 

Bij de viertallencompetitie in het seizoen 2019-2020 was de indeling: 
Totaal aantal teams: 74 

• Hoofdklasse : 16 viertallen in 2 poules van 8 teams 
• Eerste klasse : 29 viertallen in 3 poules van 7 teams en 1 poule van 8 teams 

• Tweede klasse : 29 viertallen in 3 poules van 7 teams en 1 poule van 8 teams  
 

Na 11 wedstrijden moest de competitie noodgedwongen worden afgebroken in 

verband met de corona-perikelen. De eindstand voor alle competities is daarom  
bepaald op basis van deze 11 wedstrijden. Daarbij werden in poules van 7 teams 
volgens voorschrift van de NBB de byes geschrapt, omdat sommige teams nog 

geen bye gehad hadden. De eindstand is daardoor in deze poules gebaseerd op 
het gemiddelde van de daadwerkelijk gespeelde wedstrijden.  

 
Hoofdklasse (hele competitie) 
Het district Utrecht had recht op twee promotieplaatsen naar de 2e divisie. 

Kampioen van de poules:   
• Poule A: Star 10 

• Poule B: Heksentoer 1, maar dit team weigerde de promotie, zodat Star 9 als 
nummer 2 promoveert. 

 
Uit de hoofdklasse degradeerden Haddekik 1, Dombo 4, Dombo 5 en BCO 5. 
 

Eerste klasse (hele competitie) 
Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: 

• Poule A: BOD 1 
• Poule B: HWH 1 
• Poule C: Dombo 6 

• Poule D: HWH 2 
 

Uit de eerste klasse degradeerden: 
BC’80 1, BOD 2, BOD 4 en Haddekik 2. 
 

Tweede klasse (hele competitie) 
Kampioen en promotie naar de eerste klasse: 

• Poule A: Bilthoven 1 
• Poule B: Breukelen 2 
• Poule C: BC’80 2 

• Poule D: BOD 5 
 

De voor alle klassen gezamenlijk geplande laatste centrale avond moest vanwege 
de corona perikelen worden afgelast. 
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Prognose seizoen 2020-2021 
In het seizoen 2020-2021 wordt gespeeld in:  

• 2 hoofdklassen van elk 8 teams, met automatische promotie van beide 
kampioenen  

• Wat de eerste en tweede klasse betreft zijn de vooruitzichten onzeker   

 
Er wordt gestreefd naar een gelijk aantal eerste- en tweede klasse poules, maar 

bij het ter perse gaan van dit verslag was er nog geen duidelijk overzicht over het 
aantal inschrijvingen. 
 

DISTRICTSBEKERCOMPETITIE 
 

De voorbereiding, opzet en uitslagverwerking werden uitgevoerd door de DKL-
viertallen, Jan Peter Pals. 

Via een knock-out systeem, waarbij in de tweede ronde de vijf beste verliezers 
weer werden geplaatst, dunde het veld van 22 deelnemende verenigingen 
uiteindelijk uit tot een halve finale tussen Dombo en Vianen en Veenendaal tegen 

BCO. Deze twee wedstrijden zijn nog niet gespeeld, omdat ook hier corona roet in 
het eten gooide. Stepbridge had aangekondigd dat er in mei een mogelijkheid zou 

zijn deze wedstrijden online te spelen, maar het ziet er naar uit dat de 
implementatie van de viertallenmodule door Step tot minstens half juli op zich zal 
laten wachten. Maar er is dus nog een kans dat de halve finales en uiteindelijk de 

finale van de districtsbekercompetitie 2019-2020 alsnog gespeeld kunnen worden. 
 
 

PARENCOMPETITIES 
 

De organisatie en opzet van deze competities waren in handen van de DKL, Ciska 
Zuur. 

Er werden 4 parencompetities georganiseerd: 
• Open paren voor paren van elke samenstelling 
• Gemengde parencompetitie 

• Seniorenparen voor spelers geboren voor 1 januari 1960 
• Damesparencompetitie  

In verband met de Corona maatregelen is de laatste zitting van de dames- en de 
open paren niet gespeeld. De stand na 5 zittingen is bepalend voor het 
kampioenschap en voor promotie en degradatie. 

 
OPEN PAREN COMPETITIE 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ferdinand Verwijs.  
De wedstrijden werden in verband met Corona op vijf in plaats van op zes 

zondagmiddagen gespeeld in De Uitkomst, Vianen 
 
De indeling was: Hoofdklasse: 19 paren (2018-2019: 21) 

   1ste klasse:  17 paren (18) 
   Totaal   36 paren (39) 

Eén paar heeft zich halverwege teruggetrokken. 
 

Hoofdklasse Open Paren 
Kampioenen: Paul van Deelen & Wim Heemskerk 

5 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 
 

1ste klasse Open Paren 
Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: Annmarie van Bommel & Rob 
Stoopman 

Daarnaast promoveerden er nog 3 paren naar de HK. 
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GEMENGDE PARENCOMPETITIE 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur.  

De wedstrijden werden op drie zaterdagen (2 zittingen van 20 spellen per dag) 
gespeeld in De Uitkomst, Vianen 
 

De indeling was: Hoofdklasse: 20 paren (17) 
   1ste klasse:  20 paren (16) 

   Totaal   40 paren (33) 
 
Hoofdklasse Gemengde Paren 

Kampioen werden Gabriëlla Parra en Marcel Winkel en kregen daarmee evenals 
nummers twee een NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale. 5 Paren 

degradeerden naar de 1ste klasse. 
 
1ste klasse Gemengde Paren 

Kampioen en promotie naar de hoofdklasse: Wil Miltenburg & Frans Strooper 
Daarnaast promoveerden er nog 4 paren naar de HK. 

 
SENIORENPARENCOMPETITIE 
De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur met 

assistentie van Ferdinand Verwijs. De wedstrijden werden op zes woensdagen in 
twee sessies gespeeld in het NDC Den Hommel.  

 
De indeling was: Hoofdklasse: 20  paren (20) 
   1ste klasse:  22  paren (20) 

   2de klasse:  22  paren (20) 
   3de klasse:  23  paren (21) 

   4de klasse:  16  paren (14) 
Totaal:        103  paren (95) 

 
Hoofdklasse Seniorenparen (A) 
Kampioen werden Dennis Ottevanger & Herman Post en kregen daarmee een 

NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale.  
5 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 

 
1ste klasse Seniorenparen (B) 
Kampioen van de 1ste klasse werden Riep Hollander & Arie Zijlstra en kregen 

daarmee een NBB-vrijkaartje voor de landelijke halve finale.  
Daarnaast promoveerden 4 paren naar de HK en degradeerden er 6 naar de 2de 

klasse. 
 
2de klasse Seniorenparen (C) 

Kampioen van de 2de klasse werden Rob Langbroek & Eric Steeneker 
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 1ste klasse en degradeerden er 6 naar 

de 3de klasse. 
 
3de klasse Seniorenparen (D) 

Kampioen van de 3de klasse werden Kees Mooij & Marja Mooij. 
Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 2de klasse en degradeerden er 6 naar de 

4de klasse. Degradatie naar de laagste klasse is niet bindend. De DKL deel de 4de 
klasse in op basis van aanbod en rating en MP. 
 

4de klasse Seniorenparen (E) 
Kampioen van de 3de klasse werden Jannie Tymann & Annie Visser 

Daarnaast promoveerden 3 paren naar de 3de klasse. 
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DAMES PARENCOMPETITIE 

De wedstrijdleiding van deze competitie was in handen van Ciska Zuur. De 
wedstrijden werden wegens Corona op vijf in plaats van zes dinsdagen gespeeld 
‘De Uitkomst’ in Vianen. 

De indeling was: Hoofdklasse: 18 paren (21) 
   1ste klasse:  15 paren (22) 

   Totaal:  33 paren (43) 
 
Hoofdklasse Damesparen (A) 

Kampioen werden Truus van Beek & Xandra de Groot. 
en kregen daarmee evenals de nummers twee een NBB-vrijkaartje voor de 

Bondsklasse.  
4 paren degradeerden naar de 1ste klasse. 
 

1ste klasse Damesparen (B) 
Kampioen van de 1ste klasse werden Marianne Donderwinkel-van der Kroft & 

Jeanne van der Kroft. 
Daarnaast promoveerden 4 paren naar de HK.  

 
PROTESTCOMMISSIE van het District Utrecht 
 
 

De protestcommissie bestond dit seizoen uit 7 leden: Sipke van Manen 
(voorzitter), Jan Peter Pals (secretaris), Loek Fresen, Harry Janssen, Cees Kuenen, 

Ed Kuijpers, Reggie Schouten en Ferdinand Verwijs.  
De PC is niet bijeen geweest, maar behandelde dit seizoen via e-mail één protest. 

Echter na behandeling bleek dat het protestgeld niet was betaald en werd het 
protest alsnog niet ontvankelijk verklaard. 
 

 

TECHNISCHE OPLEIDINGEN 
  
 

De organisatie en coördinatie van de kaderopleidingen binnen het district Utrecht 
was in handen van Ciska Zuur, DKL. 
 

Opleiding Basis Club Vaardigheden (oude CLA)  
Deze cursus werd georganiseerd en gegeven door Ciska Zuur. 

Er schreven zich in totaal 11 cursisten voor de ‘live’ cursus BVC in, inclusief veel 
live arbitrages. Alle 10 cursisten die in maart de (vrijwillige) toets van het District 
aflegden, hebben het districtscertificaat verworven. 

 
Cursus NBB-Rekenprogramma 4.4 

De meeste clubs zijn in de vorige seizoenen al overgestapt op NBBR 4.x. 
Daarom voldeed dit seizoen eenmaal een cursus voor ‘beginners’ met 10 
deelnemers 

Deze cursus werd georganiseerd en gegeven door Ciska Zuur aan de hand van de 
door haar opgestelde handleidingmodules. 

 
Kadermorgen voor arbiters  
Door allerlei omstandigheden kon dit seizoen geen kadermorgen voor arbiters 

worden georganiseerd. 
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INTERNET 
 

Inschrijvingen voor de parencompetities voor paren en viertallencompetitie 

verlopen nu vrijwel geheel via mijnNBB van de NBB. Daarnaast schrijven nu ook 
vrijwel alle deelnemers voor de kaderopleidingen zich via dit medium de website 

van het district in.  
Zoals gebruikelijk konden de uitslagen, voorzien van handverdelingen en 
frequentiestaten, en actuele standen van alle parencompetities op de districts-

website bekeken worden.  
 

De uitslagen van de viertallenwedstrijden werden dezelfde avond of de ochtend na 
de wedstrijd per e-mail naar de DKL-viertallen doorgestuurd. Deze kon daardoor 
de standen steeds actueel houden, wat door verenigingen en deelnemende spelers 

zeer op prijs gesteld wordt. Het inzenden van de wedstrijdformulieren met de 
opstellingen verloop ook steeds beter, en het kwam nog maar zelden voor dat een 

formulier niet volledig was ingevuld.  
Steeds meer viertallenleiders maken ook al gebruik van de mogelijkheid de 

wedstrijdformulieren te scannen en per email op te sturen. Door de DKL-viertallen 
wordt dit zeer op prijs gesteld. 

 
MEESTERPUNTEN 
 

Voor alle districtswedstrijden, zowel in de viertallencompetitie als in de 

parencompetities en de districtsbeker, worden via het NBB-Rekenprogramma door 
de USS de meesterpunten volledig automatisch toegekend. In de parencompetities 

en de beker geschiedt dat per zitting (en dus niet nog eens op basis van de 
einduitslag van de competitie). In de viertallencompetities is de toekenning pas na 
afloop van de gehele competitie op basis van de eindstand, doch alleen als een 

voldoende aantal wedstrijden is meegespeeld. Onder andere voor de MP is het 
daarom van belang dat van alle vaste spelers in de viertallencompetitie in ieder 

geval de namen op het uitslagformulier worden vermeld. Van invallers moet naast 
de naam ook het bondsnummer worden vermeld. 
 

Een rechtvaardige toekenning van de MP voor de Districtsbeker heeft, na overleg 
met het Bondsbureau van de NBB, vorm gekregen. 

 
Bilthoven, augustus 2020 
 

Ciska Zuur 
DKL 
 

Jan Peter Pals 
DKL-viertallen 
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Jaarrekening 2019-2020

Ontvangsten begroting werkelijk werkelijk 

2019-2020 2019-2020 2018-2019

NBB-retributie € 4.500 € 4.400 € 4.586

Kadertraining

Rekencursus NBBR € 400 € 440 € 1.905

BVC + CLB € 900 € 2.950

Spelpeilverbetering € 6.000 € 7.768 € 5.776

Competities / drives

   open paren € 1.500 € 1.440 € 1.520

   dames paren € 1.800 € 1.485 € 1.890

   gemengde paren € 1.250 € 1.400 € 1.225

   senioren paren € 4.600 € 5.150 € 4.750
   viertallen € 1.500 € 1.440 € 1.640

Boetes/Protestgelden € 200 € 265

Rente pm € 0 € 0

verschil

Totaal € 21.550 € 24.623 € 26.507

Uitgaven begroting werkelijk werkelijk 

2019-2020 2019-2020 2019-2020

Kadertraining € 200 € 0 € 366

Rekencursus NBBR € 500 € 440 € 2.410

BVC + CLB € 300 € 945 € 3.172

Spelpeilverbetering € 6.000 € 6.924 € 4.944

Competities / drives

  open paren € 1.300 € 1.066 € 1.115 *

  dames paren € 1.600 € 1.603 € 1.463 *

  gemengde paren € 1.300 € 1.151 € 1.228

  senioren paren € 5.000 € 4.972 € 4.013

  viertallen € 700 € 448 € 702 *

Vrijwilligersdrive/algemeen € 1.600 € 1.407 € 1.584

Districtsbeker € 200 € 0 € 198 *

Jeugdbridge € 500 € 8 € 323

Vergaderingen / ALV € 1.000 € 816 € 761

Materiaal en apparatuur € 500 € 88

Reis- en bestuurskosten € 800 € 1.087 € 686

Drukwerk / kopieën € 350 € 0 € 347

Porti, telefoon, administratie € 100 € 10 € 58

Betalingsverkeer € 150 € 175 € 150

Protestbehandeling pm

Representatie € 150 € 100

Onvoorzien

2018-2019 € 958 € 50

Reservering Lusturm € 1.500 € 1.500 € 1.500

Reservering Materiaal € 750 € 750 € 750



Totaal € 24.500 € 24.449 € 25.819

Overschot/tekort -€ 2.950 € 174 € 688

* Niet uitgespeelde competities

Marja Cottaar

Penningmeester

dd juli 2020
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Balans per 30 juni 2020

Activa 2020 2019

Banktegoeden € 29.368 € 31.079

ING rekening € 29.368 € 31.079

Overlopende activa

Nog te ontvangen € 750

Totaal € 29.368 € 31.829

Passiva 2020 2019

Kortlopende schulden € 0 € 100

Vooruit ontvangen € 0 € 4.785

Reservering jeugd € 621 € 621

Reservering Lustrum € 4.500 € 3.000

Reservering materiaal € 2.250 € 1.500

Algemene reserve € 21.997 € 21.823

€ 29.368 € 31.829

Marja Cottaar

Penningmeester

dd juli 2020

1
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Toelichting jaarrekening en balans 2019-2020 
 
Resultaat: Een positief saldo van € 174,00 
 
Zoals de jaarrekening laat zien komt dit deels door meer inkomsten dan begroot voor met name de 
cursus spelpeilverbetering. 
 
Wat betreft de uitgavekant. De werkelijke kosten benaderen de begroting. 
Door de coronacrisis zijn niet alle competities helemaal uitgespeeld en is er minder uitgegeven aan 
competities. Echter dit wordt teniet gedaan doordat er nog achterstallige facturen van de NBB boven 
water kwamen voor het seizoen 2018-2019. 
 
Jeugdbridge. Activiteiten bestonden vooral door het proberen te promoten van bridge op 
middelbare scholen. Vooralsnog heeft het district hier geen kosten aan gehad. Maart 2020 kwam ook 
dit stil te liggen. 
 
 
 
 
 
Marja Cottaar 
Penningmeester 
Juli 2020  
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Begroting 2020-2021    

     

Ontvangsten begroting   begroting werkelijk  

 2020-2021   2019-2020 2019-2020 

NBB-retributie  € 4.400  € 4.500 € 4.400 

Kadertraining      

Rekencursus NBBR pm   € 400 € 440 

BVC + CLB     € 900 

Spelpeilverbetering  € 0  € 6.000 € 7.768 

Competities / drives      

  open paren pm   € 1.500 € 1.440 

  dames paren pm   € 1.800 € 1.485 

  gemengde paren pm   € 1.250 € 1.400 

  senioren paren pm   € 4.600 € 5.150 

  viertallen pm   € 1.500 € 1.440 

Boetes/Protestgelden pm   pm € 200 

Rente  € 0  € 0 € 0 

      

Totaal  € 4.400  € 21.550 € 24.623 

      

Uitgaven begroting   begroting werkelijk  

 2020-2021   2019-2020 2019-2020 

Kadertraining  € 300  € 200 € 0 

Rekencursus NBBR pm   € 500 € 440 

BVC + CLB    € 300 € 945 

Spelpeilverbetering  € 0  € 6.000 € 6.924 

Competities / drives      

  open paren  € 500  € 1.300 € 1.066 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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  dames paren  € 500  € 1.600 € 1.603 

  gemengde paren  € 500  € 1.300 € 1.151 

  senioren paren  € 500  € 5.000 € 4.972 

  viertallen  € 500  € 700 € 448 

Vrijwilligersdrive/algemeen  € 1.500  € 1.600 € 1.407 

Districtsbeker  € 200  € 200  

Jeugdbridge  € 100  € 500 € 8 

Vergaderingen / ALV  € 250  € 1.000 € 816 

Materiaal en apparatuur  € 0  € 500 € 88 

Reis- en bestuurskosten  € 500  € 800 € 1.087 

Drukwerk / kopieën  € 50  € 350 € 0 

Porti, telefoon, administrat  € 50  € 100 € 10 

Betalingsverkeer  € 125  € 150 € 175 

      

Protestbehandeling pm   pm  

Representatie  € 100  € 150 € 100 

Onvoorzien      

Voorgaand jaar     € 958 

Reservering Lusturm  € 1.500  € 1.500 € 1.500 

Reservering Materiaal  € 750  € 750 € 750 

      

Totaal  € 7.925  € 24.500 € 24.449 

     

Overschot/tekort -€ 3.525  -€ 2.950 € 174 

 

Marja Cottaar 

Penningmeester 

dd aug 2020  
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Toelichting begroting 2020-2021     
 
 
 
 
 
Het bestuur van district Utrecht NBB heeft besloten tot 1 januari 2021 geen fysieke bridge-
evenementen te organiseren. Ook wordt er in het seizoen 2020-2021 geen cursus SPO 
georganiseerd. 
Er komen derhalve geen zekere inschrijfgelden binnen. 
 
Wel is het bestuur voornemens om in elk geval tot 1 januari 2021 online competities aan te bieden 
via Stepbridge. Mogelijk zijn hier kosten aan verbonden. Denk aan begeleiding, prijzen etc. 
Daarom is er aan de uitgavekant wel een bedrag voor de diverse competitie opgenomen. 
Wat er na 1 januari gebeurt, is afwachten. 
Daarom verwacht het bestuur een negatief resultaat. Gezien de algemene reserve van het district, is 
dit zolang het eenmalig is nog geen probleem. 
 
Omdat er geen vergoeding wordt verwacht vanuit de NBB voor kadertraining zal deze door het 
district worden aangeboden. De kaderdag op 21 november gaat namelijk vooralsnog wel door. 
Gezien de reservering voor materiaal op de balans, is er op de begroting geen bedrag opgenomen 
voor lopende aanschaf van materiaal. 
 
 
Marja Cottaar 
Penningmeest 
dd augustus 2020  

https://www.nbbclubsites.nl/district/2
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Voorstel verkleining groepen in viertallen districtcompetitities 
Beste bridgeclubs van het district Utrecht 

In Utrecht is het sinds jaar en dag standaard dat de competitie gaat over 14 wedstrijden. 8 teams in 

een poule met een volledige competitie. Hiermee heeft Utrecht de langste competitie van alle 

districten. Er zijn districten die met 6 teams een halve competitie spelen. Met 5 wedstrijden worden 

deze competities beslecht.  

Dat laatste kan je in mijn ogen geen serieuze competitie noemen, maar het geeft wel aan hoe lang en 

uitgebreid onze competitie is. Om een vergelijking te maken met de tweede divisie, daar spelen ze 13 

wedstrijden. Omdat ze daar centrale dagen hebben kost dat maar 7 dagen. Zowel qua aantal dagen 

als qua aantal wedstrijden is dat minder dan onze tweede klasse.  

Binnen mijn club merk ik dat spelers daar ook tegenaan hikken. Een nooit eindigende competitie en 

onze teams moeten daarom ook allemaal uit minstens drie paren bestaan. Veel van mijn leden zijn 

werkende mensen die niet makkelijk 14 dagen vrij kunnen houden voor bridge. Daarnaast zijn veel 

competities na een wedstrijd of 10 al beslist of gaat het voor veel teams nergens meer over. Wie 

heeft er nog zin die laatste wedstrijden te spelen? 

Ook heb ik vernomen dat 14 wedstrijden een grote druk legt op de wedstrijdkalender van het 

district. Alle parencompetities en vakanties moeten zeer goed ingepast worden. En dan past het 

allemaal net. Met vier wedstrijden minder heeft het district veel meer manoeuvreerruimte waardoor 

onprettige weken om competitie te spelen vermeden kunnen worden.   

Als laatste zien we de afgelopen twee decennia dat het district een hoop viertallen kwijt is geraakt. 

Dit is een landelijke trend waar een groot district als Utrecht minder last van heeft dan kleinere 

districten waar ze problemen hebben überhaupt een competitie te hebben. Maar ook in Utrecht zie 

je de consequenties. Ooit was er een vierde klasse, deze bestaat niet meer. En ook de derde klasse 

komt onder druk te staan.  

Om al deze problemen het hoofd te bieden is het voorstel is om de groepen van 8 naar 6 teams terug 

te brengen. Waarbij nog steeds 1 team promoveert en 2 degraderen. Dit betekent, A: minder 

wedstrijden en dus minder druk op de spelers, waardoor er meer viermansteams geformeerd 

kunnen worden, B: het district kan de competitie beter indelen, C: Met 6 teams waarbij twee 

degraderen blijft het vaak tot de laatste wedstrijd spannend, D: De eerste- en hoofdklasse worden 

kleiner waardoor de competitiepiramide slanker wordt.  

Alle voordelen van een kleinere competitie op een rijtje: 

1. Minder druk op de spelers om een lange competitie te spelen 

2. Meer kans op viermansteams, en daardoor meer teams in de competities 

3. Makkelijker voor het district om alle competities in te plannen 

4. De competitiepiramide wordt in stand gehouden 

Met vriendelijke groeten, 

 

Tim Verbeek  

Vz bridgeclub DS’16 

17 augustus 2019 
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Voorstel Ernst Hopstaken (DKL Gooi en Ommeland) voor samenwerking G&O – 
Utrecht op het gebied van de districtsviertallencompetities 
 
Uitgangspunt seizoen 2021-2022 
3 hoofdklassen van elk 8 teams, de kampioen promoveert naar 2e divisie, we 
hebben namelijk tezamen 3 promotieplaatsen, in elke hoofdklasse degraderen 
er 2 naar 1e klasse. 
6 1e klassen van elk 8 teams, de kampioen promoveert naar hoofdklasse, de 
nummer laatst degradeert naar 2e klasse, de beste nummer laatst handhaaft 
zich 
5 2e klassen van elk 8 teams, de kampioen promoveert. 
 
Consequenties voor seizoen 2020-2021 
In hoofdklasse hebben we samen 4 teams te veel, ik stel voor om dit aantal te 
delen, dus in beiden hoofdklasse-districten een versterkte degradatie van 2 
teams 
In 1e klasse hebben we samen 2 teams te veel, ik stel voor om dit aantal te 
delen, dus in beiden 1e klasse-districten een versterkte degradatie van 1 team 
Geen gevolgen voor 2e klasse qua versterkte degradatie  
 


